
 

Zápis č. 8/2015 (121) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 18. 5. 2015 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., doc. Ing. 
František Gazdoš, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Libor Pekař, 
Ph.D., Ing. Hana Urbančoková, Bc. Tomáš Trčka, David Chromčák, Filip 
Soviš (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: prof. Ing. Roman Prokop, CSc.  

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, 
Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Mgr. Eva Navrátilová, Monika Krištofová, 
DiS. 

 

 

Předseda AS FAI Matýsek zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky zasedání.  

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 7/2015 (120).  

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015“. 

6. Projednání návrhu materiálu „Výroční zpráva 2014“. 

7. Projednání návrhu zástupce AS FAI do volební komise AS UTB pro 
doplňovací volby studentské komory AS UTB za FHS a FLKŘ. 

8. Různé. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 7/2015 (120)  

Zápis je bez připomínek.  

Návrh usnesení AS FAI 121/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 7/2015 (120) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 121/1 
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AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 7/2015 (120) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo doručeno všem 
členům AS FAI elektronicky dne 11. 5. 2015. Program byl doplněn o bod č. 7 
„Projednání návrhu zástupce AS FAI do volební komise AS UTB pro doplňovací volby 
studentské komory AS UTB za FHS a FLKŘ“. 

Návrh usnesení AS FAI 121/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 121.  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 7/2015 (120).  

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015“. 

6. Projednání návrhu materiálu „Výroční zpráva 2014“. 

7. Projednání návrhu zástupce AS FAI do volební komise AS UTB pro doplňovací 
volby studentské komory AS UTB za FHS a FLKŘ. 

8. Různé 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 121/2 

AS FAI jednomyslně schválil program zasedání č. 121.  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 7/2015 (120).  

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015“. 

6. Projednání návrhu materiálu „Výroční zpráva 2014“. 

7. Projednání návrhu zástupce AS FAI do volební komise AS UTB pro 
doplňovací volby studentské komory AS UTB za FHS a FLKŘ. 

8. Různé. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS.   

Děkan FAI 
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 Výběrové řízení na obsazení pracovní pozice akademického pracovníka na UBI a 
UIUI - na UBI byla přijata Ing. Dora Lapková, z výběrového řízení na UIUI byl 
doručen děkanovi návrh komise, o přijetí pracovníka rozhodne děkan FAI. 

 Na zasedání Vědecké rady dne 6. 5. 2015 úspěšně proběhlo habilitační řízení Ing. 
Jiřího Vojtěška, Ph.D. Taktéž byla schválena žádost o akreditaci nového 
studijního oboru Softwarové inženýrství. Žádost bude předložena k projednání 
věcného záměru na Kolegium rektora a odeslána na MŠMT tak, aby byla 
přijata k projednání na zasedání ve dnech 14. – 16. 9. 2015. 

 Dne 18. 5. 2015 proběhlo zasedání Rady studijního programu.  

 Dne 4. 6. 2015 proběhne rigorózní zkouška Ing. Tomáška. 

Prod. Chramcov 

 Žádosti o založení SPP prvků na excelentní projekty byly zaslány prorektorovi 
pro tvůrčí činnosti. Rozhodnutí o přidělení finančních prostředků obdrží 
odpovědní řešitelé na základě SPP prvků do 1. 6. 2015.  

Prod. Vojtěšek 

 Proběhlo zasedání Stipendijní komise, na kterém byli vylosováni 3 studenti, kteří 
obdrží mimořádné stipendium za účast v hodnocení akademických pracovníků. 
Bylo spuštěno hodnocení výuky za LS 2014/15. 

 Byly zveřejněny počty financovaných studentů na FAI. V bakalářském studiu je 
to 318 studentů, v navazujícím magisterském 215 a doktorském 26 studentů. 

Tajemnice FAI 

 Na základě rozhodnutí kvestora je možno hradit občerstvení pro hosty výhradně 
z jiných zdrojů než z 1100. To se týká taktéž fondu provozních prostředků. 

Předseda AS FAI 

 Informace ze zasedání AS UTB konaného dne 5. 5. 2015: 

o Dr. Pokorný vznesl dotaz, zda byla provedena analýza problematiky 
nezaměstnanosti a nabízena pomoc s hledáním zaměstnání – nezájem 
studentů o tuto pomoc. 

o Bylo řešeno pozdní vyhlášení rektorského volna v době konání akce 
„Majáles“ – rektorské volno bylo vyhlášeno ihned po obdržení žádosti 
(žádosti je nutno řešit s předstihem). 

o Proběhlo jednání s ředitelem Knihovny UTB týkající se dlouhodobých 
výpůjček a jejich zobrazení v katalogu knihovny. 

o Rozpočet programu Erasmus plus je od 1. 6. 2015 do 1. 6. 2016 294 334 
EUR. 

o Ing. Macháčková informovala o stavu projednávání návrhu novely Zákona 
o vysokých školách v Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR – zařazeno 
k projednání dne 20. 5. 2015. 

o Dr. Pokorný poukázal na ukončení platnosti Kolektivní smlouvy a dotázal 
se na případné sjednané benefity. 

o Dr. Pokorný vznesl dotaz na názor pror. Sedlaříka na vydávání skript – 
malý zájem o vydávání skript kvůli nutnosti podání daňového přiznání 
autorem.   
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Ad 5) Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015“. 

Tento materiál byl předložen na minulém zasedání AS FAI a detailně projednán na 
zasedání EK AS FAI. Připomínky byly zapracovány. Proběhla diskuse k výši odvodů na 
rektorát UTB (je dána „Pravidly pro rozdělení finančních prostředků“, které s vedením 
fakult nebyly diskutovány). EK AS FAI doporučuje věnovat v dalším období větší 
pozornost Pravidlům pro rozdělení finančních prostředků. EK AS FAI doporučuje 
materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované informatiky pro rok 
2015“ AS FAI ke schválení. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 121/3 

AS FAI schválil návrh Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované informatiky 
pro rok 2015 ve verzi se zapracovanými připomínkami z EK AS FAI.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 121/3 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015 ve verzi se zapracovanými připomínkami z EK 
AS FAI. 

Ad 6) Projednání návrhu materiálu „Výroční zpráva 2014“.  

Návrh Výroční zprávy FAI předložil a krátce představil děkan FAI Adámek. Oproti 
loňskému roku byla doplněna samostatné kapitola týkající se hospodaření FAI a 
kapitola „Významná ocenění“, které v roce 2014 získal prof. Kolomazník. Tištěná verze 
dokumentu by měla být k dispozici začátkem června 2015. V tuto chvíli nebyly 
k předloženému materiálu žádné připomínky, detailně bude návrh projednán na 
zasedání LK AS FAI za přítomnosti prod. Kubalčíka a Ing. Pejřové. Po zapracování 
připomínek z LK AS FAI proběhne po zkrácení předkládací lhůty na 5 dnů o materiálu 
ve dnech 26. a 27. 5. 2015 Elektronické hlasování. 

Ad 7) Projednání návrhu zástupce AS FAI do volební komise AS UTB pro doplňovací 
volby studentské komory AS UTB za FHS a FLKŘ.  

Vzhledem k tomu, že na FHS a FLKŘ ukončují studium studenti, kteří jsou zástupci 
studentské komory AS UTB za tyto fakulty a nejsou k dispozici náhradníci, je nutno do 
volební komise pro doplňovací volby do studentské části AS UTB za FHS a FLKŘ 
navrhnout zástupce AS FAI. Volby proběhnou v týdnu od 21. 9. 2015. Navržena byla 
Ing. Urbančoková. 

Návrh usnesení AS FAI 121/4 

AS FAI jmenoval Ing. Hanu Urbančokovou za AS FAI do volební komise AS UTB pro 
doplňovací volby do studentské komory AS UTB za FHS a FLKŘ.   

Hlasování 

Pro:  9 
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Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 121/4 

AS FAI jednomyslně jmenoval Ing. Hanu Urbančokovou za AS FAI do volební 
komise AS UTB pro doplňovací volby do studentské komory AS UTB za FHS a 
FLKŘ. 

Ad 8) Různé. 

 Zasedání LK AS FAI proběhne dne 20. 5. 2015 v 8 hod. v místnosti 51/606. 

 Dr. Pekař vznesl připomínku k anglickým překladům témat bakalářských a 
diplomových prací. Bylo mu odpovězeno – přeložené názvy BP/DP budou 
předloženy k odsouhlasení vedoucím prací. 

 Ing. Urbančoková vznesla dotaz, kdo bude pověřen funkcí tajemníka na ÚBI. V tuto 
chvíli je to ještě Dr. Valouch, předpokládá se, že tajemníkem na ÚBI bude nově 
přijatá Ing. Lapková.  

 Bagetomat ve vstupní hale FAI – menza UTB plánuje jeho zrušení. Proběhla 
diskuse. Tajemnice FAI prověří, zda je možno zajistit bagetomat smluvně 
s některou externí firmou. 

 

Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn na základě požadavků proděkanů. 

  
Ve Zlíně dne 25. 5. 2015 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


